
RM.0002.10.2019 

P R O T O K Ó Ł

z XIII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

z dnia 28 listopada 2019 r.

Rada Miejska rozpoczęła obrady o godz. 14:18.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  przy  

ul. Torowej 14A.

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Urszula Taudul.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI:

lp nazwisko imie status

1 Ciuruk Eugeniusz obecny

2 Dobrowolska Luiza obecna

3 Jurczewski Dawid obecny

4 Kunda Adrian obecny

5 Malicki Tadeusz obecny

6 Piekunko Edyta obecna

7 Siemienowicz Anna obecna

8 Sobolewska Aneta obecna

9 Staniszczak Irena obecna

10 Święcicki Marek obecny

str. 1



11 Taudul Urszula obecna

12 Tomaszewski Kamil obecny

13 Tracewicz Andrzej obecny

14 Urban Helena obecna

15 Zglejszewska Ewa nieobecna

obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte

Do punktu 1. 

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

Obrady  otworzyła  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  p.  Urszula  Taudul.  Powitała  radnych,

Burmistrza Czarnej Białostockiej p. Jacka Chrulskiego, pracowników Urzędu Miejskiego oraz

przybyłych gości i mieszkańców. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba radnych

obecnych na sali obrad zabezpiecza regulaminowe kworum do podejmowania prawomocnych

decyzji  i  uchwał.  Poinformowała  zebranych,  że  obrady  są  transmitowane  w  internecie  

a  zarejestrowany dźwięk i  obraz,  w tym  wizerunek i  głos  osób znajdujących  się  na  sali

konferencyjnej  podczas  obrad,  zostanie  upubliczniony  na  stronie  internetowej  gminy,  

w  Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Osoby  fizyczne  niebędące  osobami  publicznymi,

zabierając  głos  wyrażają  jednocześnie  zgodę  na  upublicznianie  ich  wizerunku  i  danych

osobowych. Poprosiła zebranych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób

nieobecnych na sesji i nie podawali innych danych lub informacji mogących zidentyfikować

osoby fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszej sesji.

Zgodnie  z  wnioskiem  Burmistrza,  Przewodniczaca  Rady  zaproponowała  wprowadzenie  

do porządku obrad punktu dodatkowego pod nazwą: „Podjęcie uchwały w sprawie wysokości
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i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów sprawujących opiekę nad

dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Czarna Białostocka.”

Radna  p.  Anna  Siemienowicz  zwróciła  uwagę,  że  projekt  uchwały  został  wniesiony  pod

obrady  Rady  stosunkowo  późno  i  zabrakło  czasu  na  dokładne  przeanalizowanie

regulowanych w nim zagadnień.

W  dyskusji  nad  tematem  udział  wzięli:  radna  p.  Anna  Siemienowicz,  radca  prawny  

p. Andrzej Biegański, Burmistrz p. Jacek Chrulski. 

W wyniku tej dyskusji Burmistrz wycofał swój wniosek o wprowadzenie do porządku obrad

dodatkowego projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji

celowej dla podmiotów sprawujących opiekę nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy

Czarna Białostocka.

Więcej uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej z dnia 17 października 2019 r.

3. Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  Rady

Miejskiej.

4. Omówienie stanu bezpieczeństwa w gminie:

a) informacja Komendanta Komisariatu Policji w Wasilkowie,

b) informacja  Komendanta  Gminnego  Ochrony  Przeciwpożarowej  w  Czarnej

Białostockiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy w roku 2020 Gminy Czarna

Białostocka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.  3

ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  

i o wolontariacie.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020

rok w gminie Czarna Białostocka.

7. Podjęcie  uchwały sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji

urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata  2019  –  2023

„Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  w  Czarnej  Białostockiej  Spółki  z  ograniczoną

odpowiedzialnością.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna

Białostocka na lata 2019 – 2025.
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10. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.

11. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania

nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Czarna Białostocka.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia z Gminą Miasta

Białystok  dotyczącego  powierzenia  Miastu  Białystok  zadania  w  zakresie  odzysku  

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  nr  1579/13  obręb  Czarna

Białostocka.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Czarna Białostocka ze Stowarzyszenia

„Euroregion Niemen”.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  jednolitego  tekstu  uchwały  w  sprawie

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Czarna Białostocka.

16. Sprawy różne.

17. Zamknięcie sesji.

Do punktu 2. 

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej z dnia 17 października 2019 r.

Protokół z  XII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, której posiedzenie odbyło się  

w dniu 17 października 2019 r. został wyłożony w urzędzie oraz przekazany radnym pocztą 

e-mail. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Przyjęcie  protokołu  z  XII  sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia  17

października 2019 r.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent
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ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA
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14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska przyjęła protokół z XII sesji

Rady Miejskiej z dnia 17 października 2019 r.

Do punktu 3. 

Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  Rady

Miejskiej.

Burmistrz  Czarnej  Białostockiej,  p.  Jacek  Chrulski,  odczytał  sprawozdanie  z  wydanych  

w okresie od dnia 9 października 2019 r. do dnia 19 listopada 2019 r. zarządzeń Burmistrza.

Sprawozdanie  z  wydanych zarządzeń oraz  informację  z  wykonania inwestycji  gminnych  

i informację z przeprowadzonych postępowań przetargowych, przekazano Radnym pocztą  

e-mail (sprawozdania w załączeniu do protokołu – załącznik nr …). 

W dyskusji nad sprawozdaniami udział wzięli: Burmistrz p. Jacek Chrulski, radny p. Andrzej

Tracewicz,  Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul oraz Zastępca Burmistrza p.  Wiesław

Majewski.

Uwag i wniosków do sprawozdań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady  poddała pod  głosowanie  jawne  przedstawione  Radzie  Miejskiej

sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

głosowanie Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między

sesjami Rady Miejskiej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie
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status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA
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14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z działalności  Burmistrza w okresie

między sesjami Rady Miejskiej.

Do punktu 4. 

Omówienie stanu bezpieczeństwa w gminie: a)  informacja Komendanta Komisariatu

Policji w Wasilkowie, b) informacja Komendanta Gminnego Ochrony Przeciwpożarowej

w Czarnej Białostockiej. 

Informację na temat stanu bezpieczeństwa w gminie radni omawiali wspólnie z Kierownikiem

Posterunku Policji w Czarnej Białostockiej i Dzielnicowymi oraz z  Komendantem Gminnej

Ochrony Przeciwpożarowej w Czarnej Białostockiej, na posiedzeniach komisji stałych Rady:

Komisji  Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Rolnictwa  w dniu  26  listopada  br. oraz

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 27 listopada

br. 

Szczegółowe informacje na temat stanu bezpieczeństwa (na piśmie) złożyli Radzie Miejskiej -

Komendant  Komisariatu  Policji  w  Wasilkowie  oraz  Komendant  Gminny  Ochrony

Przeciwpożarowej w Czarnej Białostockiej (informacje w załączeniu do protokołu - załącznik

nr.....).

Do powyższej informacji Rada Miejska w dniu dzisiejszym pytań i uwag nie zgłosiła.

Radni,  na  wniosek Sołtysa  sołectwa Zdroje,  dyskutowali  na  temat  remontu  remizy OSP  

w Zdrojach. W dyskusji udział wzięli: sołtys Zdroi p. Karolina Stupak, Burmistrz p. Jacek

Chrulski, radny p. Kamil Tomaszewski, radny p. Marek Święcicki, radny p. Andrzej Tracewcz

i Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul. 

Do punktu 5. 
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Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Współpracy  w  roku  2020  Gminy

Czarna Białostocka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Współpracy  w

roku  2020  Gminy  Czarna  Białostocka  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3

ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku

publicznego i o wolontariacie.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne
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lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

przyjęcia Programu Współpracy w roku 2020 Gminy Czarna Białostocka z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  - uchwała Nr XIII/110/19  -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).
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Do punktu 6. 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020

rok w gminie Czarna Białostocka.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2020  rok  w  gminie  Czarna

Białostocka.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %
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Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz

Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2020  rok  w  gminie  Czarna  Białostocka  -  uchwała  

Nr XIII/111/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).
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Do punktu 7. 

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu rozwoju i  modernizacji

urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata  2019  –  2023

„Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  w  Czarnej  Białostockiej  Spółki  z  ograniczoną

odpowiedzialnością.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu

rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń

kanalizacyjnych  na  lata  2019  –  2023  „Przedsiębiorstwa

Komunalnego”  w  Czarnej  Białostockiej  Spółki  z  ograniczoną

odpowiedzialnością.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %
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WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU
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W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń

kanalizacyjnych  na  lata  2019  –  2023  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  w  Czarnej

Białostockiej  Spółki  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  -  uchwała  Nr  XIII/112/19  -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Czarna

Białostocka na 2019 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %
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Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

zmian  w budżecie  Gminy  Czarna  Białostocka  na  2019 rok -  uchwała  Nr  XIII/113/19  -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).
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Do punktu 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna

Białostocka na lata 2019 – 2025.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2019 – 2025.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos
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1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2019 – 2025 -

uchwała Nr XIII/114/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).
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Do punktu 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stawek  podatku  od  środków

transportowych.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA
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2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

stawek  podatku  od  środków  transportowych -  uchwała  Nr  XIII/115/19  -  w  załączeniu  

do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 11. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania

nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Czarna Białostocka.
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Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia

regulaminu wynagradzania nauczycieli w placówkach oświatowych

prowadzonych przez Gminę Czarna Białostocka.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA
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3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę zmieniającą

uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  w  placówkach

oświatowych prowadzonych przez Gminę Czarna Białostocka  - uchwała Nr XIII/116/19  -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę porozumienia z Gminą Miasta

Białystok  dotyczącego  powierzenia  Miastu  Białystok  zadania  w  zakresie  odzysku  

i unieszkodliwiania odpadów komunalnych.
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Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zmianę

porozumienia z Gminą Miasta Białystok dotyczącego powierzenia

Miastu Białystok zadania w zakresie odzysku i unieszkodliwiania

odpadów komunalnych.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA
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3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

wyrażenia  zgody  na  zmianę  porozumienia  z  Gminą  Miasta  Białystok  dotyczącego

powierzenia  Miastu  Białystok  zadania  w  zakresie  odzysku  i  unieszkodliwiania  odpadów

komunalnych - uchwała Nr XIII/117/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 13. 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  nr  1579/13  obręb  Czarna

Białostocka.
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Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości nr 1579/13

obręb Czarna Białostocka.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA
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4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

sprzedaży nieruchomości nr 1579/13 obręb Czarna Białostocka - uchwała Nr XIII/118/19 -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Czarna Białostocka ze Stowarzyszenia

„Euroregion Niemen”.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W toku dyskusji uwag i wniosków nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

głosowanie Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  Gminy  Czarna

Białostocka ze Stowarzyszenia „Euroregion Niemen”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA
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6 Piekunko Edyta ZA

7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

wystąpienia Gminy Czarna Białostocka ze Stowarzyszenia „Euroregion Niemen”  - uchwała

Nr XIII/119/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....).

Do punktu 15. 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  jednolitego  tekstu  uchwały  w  sprawie

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Czarna Białostocka.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiono  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 26 listopada 2019 r.

oraz  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  w  dniu  

27 listopada 2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Pytań, uwag i wniosków nie było.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Czarna Białostocka.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO

SIĘ

0 0 % nieoddanych

głosów

1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Ciuruk Eugeniusz ZA

2 Dobrowolska Luiza ZA

3 Jurczewski Dawid ZA

4 Kunda Adrian ZA

5 Malicki Tadeusz ZA

6 Piekunko Edyta ZA
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7 Siemienowicz Anna ZA

8 Sobolewska Aneta ZA

9 Staniszczak Irena ZA

10 Święcicki Marek ZA

11 Taudul Urszula ZA

12 Tomaszewski Kamil ZA

13 Tracewicz Andrzej ZA

14 Urban Helena ZA

15 Zglejszewska Ewa BRAK GŁOSU

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę  w sprawie

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku

na terenie Gminy Czarna Białostocka - uchwała Nr XIII/120/19 - w załączeniu do protokołu

(załącznik nr.....).

Do punktu 16. 

Sprawy różne.

Rada  Miejska  zapoznała  się  z  protokołem  Nr  8/19  Komisji  Rewizyjnej  Rady  z  kontroli

przeprowadzonej  w  dniu  25  października  2019  r.  w  Urzędzie  Miejskim  w  Czarnej

Białostockiej  w  sprawie  oceny  realizacji  wniosków  organizacji  pozarządowych  za  rok

poprzedni oraz wniosków pokontrolnych (protokół w załączeniu -załącznik nr ......).

Rada Miejska uwag i wniosków do protokołu nie zgłosiła.

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul otworzyła dyskusję w sprawie petycji mieszkańca 

z  dnia  20  września  2019 r.  w której  prosi  on  o  podjęcie  pilnych działań  w przedmiocie

komunikacji zbiorowej i związanymi z nią trudnościami dzieci i młodzieży w dotarciu do

szkół położonych w Białymstoku. 
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W toku dyskusji Rada Miejska rozważyła zaproponowaną przez Zastępcę Prezydenta Miasta

Białegostoku w piśmie: BKM-II.7243.113.2019 z dnia 20 listopada br.,  propozycję dwóch

wersji  rozkładów  jazdy  autobusów  realizujących  ewentualną  obsługę  komunikacyjną  na

trasie: Białystok – Czarna Białostocka i oszacowane koszty utrzymania tych linii. Ustalono,

że partycypacja gminy w kosztach ewentualnej dodatkowej obsługi komunikacyjnej nie może

być  realizowana,  ponieważ  przekracza  jej  możliwości  finansowe,  tym  bardziej,  że  przez

miasto przebiega linia kolejowa, która jest alternatywą dla transportu autobusowego. Ponadto,

na trasie  Czarna Białostocka -  Białystok usługi  transportowe świadczone są  przez dwóch

przewoźników:  PKS  Nova  i  Voyager  Trans.  Warto  nadmienić,  iż  działania  Burmistrza

spowodowały, że w godzinach szczytu na naszej trasie kursują autobusy o zwiększonej liczbie

miejsc dla pasażerów.

W dyskusji  nad tematem udział  wzięli:  Przewodnicząca Rady p.  Urszula Taudul,  radny –

Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  petycji  -  p.  Kamil  Tomaszewski,  Burmistrz  

p.  Jacek Chrulski,  radna p.  Helena Urban,  radny p.  Marek Święcicki  i  radny p.  Andrzej

Tracewicz.

Wnioski i pytania zgłoszone przez radnych:

Radna  p.  Anna  Siemienowicz pytała,  co  w  sprawie  naprawienia  schodów  do  budynku

przychodni w Czarnej Białostockiej przy ul. Torowej 1?  

Radny  p.  Kamil  Tomaszewski:  Czy  budowa ścieżki  rowerowej  została  zakończona?  Jaki

termin wykonania?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Budowa zakończona i  zgłoszona do odboru.

Procesy odbiorowe już trwają. Termin wykonania – 30 listopada br.

Radny  p.  Kamil  Tomaszewski:  Czy  materiały  zgromadzone  na  ul.  Dreszera  (po  ostatniej

inwestycji) będą jeszcze użyte?

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Zakończenie  inwestycji  polega  na

wyprowadzeniu  deszczówki  na  zamknięty  teren  kolejowy,  do  istniejacego  tam rowu,  ale

niestety borykamy się z zarządem kolei. Uzgodnienia wszelkie z nimi mamy, jednak przez

długi czas nie dostarczali nam umowy. Burmistrz wyjaśnił, iż pomiło trudności udało się mu

sfinalizować  sprawę  umowy  i  ma  nadzieję,  że  warunki  atmosferyczne  pozwolą  by  do  

15 grudnia 2019 r. inwestycję wykonać.

Radny p.  Kamil  Tomaszewski pytał,  czy  w gminie  można składać  wnioski  dot.  czystego

powietrza? Czy Burmistrz rozważał taką możliwość?
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Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Rozważane  było.  Tylko  kilka  gmin  

w województwie zajęło się tematem. My tego nie chcemy robić, bo nie jest to zadanie gminy,

a   jest  bardzo pracochłonne.  Nie  mamy wolnych pracowników, którzy  mogli  by się  tym

tematem zająć. Gdyby były dostępne fundusze na zatrudnienie dodatkowego pracownika,  

to jak najbardziej tak.  

Radny p. Kamil Tomaszewski: Na ulicy Orzeszkowej, gdzie powastał plac zabaw i położono

próg zawalniający - brak znaku drogowego sygnalizującego ten próg. 

Zastępca Burmistrza  p.  Wiesław Majewski  wyjaśnił,  że  zgodnie  z  przepisami drogowymi

zamontowano tam znak “strefa zamieszkania”. Ten znak wystarczy.

Radny p. Kamil Tomaszewski prosił by wystąpić do zarządu ogrodów działkowych z prośbą o

wycięcie zakrzaczeń rosnących przy placu zabaw przy ul. Orzeszkowej.  

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: To miejsce będzie zagospodarowane, ponieważ

PGE Dystrybucja chce tam przebudować starą linię i postawić nową stację transformatorową.

Radny p. Kamil Tomaszewski pytał, na jakim etapie są rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie

odcinka drogi idącej przez las, pomiędzy ulicami Ochotniczą i Orzeszkowej?  

Odpowiedź Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Na chwilę  obecną,  w sprawie  tej  drogi  nie

mamy żadnej informacji z Nadleśnictwa.   

Radna p. Luiza Dobrowolska pytała, czy formuła budżetu obywatelskiego będzie realizowana

również w roku 2021? Jeśli tak, to należy zmienić regulamin. 

Odpowiedź  Skarbnika  Gminy  p.  Bogusławy  Wojtulewicz wyjaśniła,  że  tak  bo  uchwała  

o budżecie obywatelskim jest bezterminowa. 

Burmistrz p. Jacek Chrulski dodał: Budżet obywatelski sprawdził się i będzie kontynowany.

Burmistrzowi zależało by w tym działaniu wystąpił element zaangażowania ludzi - i tak się

stało.  Były  rozmowy,  dyskusja,  wymiana  informacji  telefoniczna,  na  portalach

społecznościowych itp.  Przy następnym rozdaniu regulamin przeanalizujemy i zastanowimy

się nad zmianami. 

Radny p. Marek Święcicki pytał, co w sprawie wniosku dot. zbiórki folii rolniczej?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego zwróciliśmy się do Spółki miasta Białegostoku 

z pytaniem, czy są w stanie odebrać surowce z terenu naszej gminy (folię, sznurek i worki po

nawozach – bagi). Odpowiedzieli,  że nie, dlatego przygotowujemy kolejne zapytanie, tym
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razem do Dolistowa. Niestety, instalacje z innych gmin nie chcą przyjmować obcych śmieci.

Jeżeli odpowiedź będzie pozytwna przygotujemy wniosek do narodowego funduszu. Jeżeli

negatywna –  nie  ma  możliwości  abyśmy odbierali  śmieci,  których nigdzie  nie  będziemy

mogli przekazać.

Radny p. Marek Święcicki pytał,  co w sprawie zwyżki dla bociana (gniazda bocianiego)  

w Łapczynie na słupie nr 1. 

Zastępca  Burmistrza  p.  Wiesław  Majewski: Wniosek  przekazaliśmy.  Trzeba  jedynie  się

przypomnieć.

Radna p. Edyta Piekunko pytała o budowę ul. Młynowej. W miejscu, gdzie został dołączony

nowy odcinek drogi usypano nasyp żwirowy, a na starej części jest ułożona kostka brukowa.

Czy tak zostanie? 

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Tak ma być, bo jest to pobocze drogi gruntowej.

Jest to tzw. opaska a dalej jest rów odwadniający. Nie ma potrzeby ciągnąć kostki brukowej

po stronie kolejowej, bo to kosztuje. 

Radna  p.  Helena  Urban ponowiła  prośbę  o  utworzenie  przystanku  na  żądanie,  na  

ul. Marszałkowskiej, na początku ulicy (od strony kolei). 

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Również widzi taką potrzebę. Rozważamy jego

lokalizację.  

Radny p. Dawid Jurczewski: Mieszkańcy pytają o powstałe składowisko przy ul. Traugutta 2

(na placu przed budynkiem dawnego urzędu).

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Na  placu  składowane  są  palety  z  różnym

materiałem, najczęściej gromadzonym przy okazji wykonywania prac drogowych.  

Radny p. Dawid Jurczewski pytał, czy jest możliwość zamontowania oświetlenia na parkingu

przed wjazdem do fabryki Cynkomet? 

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Parking nie należy do gminy.  

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul  w imieniu mieszkanki pytała, czy jest możliwość

naliczania  dodatkowej  opłaty  dla  tych,  którzy  pomimo,  że  mają  ogród  chcą  wystawiać

bioodpady do odbioru? Czy Gmina ma takie instrumenty prawne?
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Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: W grudniu na posiedzeniach komisji i sesji do

tematu śmieci wrócimy. Wydaje się, że najlepszym rozwiązaniem będzie wprowadzenie ulg

wobec tych gospodarstw, które odpady bio będą kompostować. 

Radni dyskutowali na temat zbierania i odbioru śmieci w gminie. W dyskusji udział wzięli:

Przewodnicząca  Rady  p.  Urszula  Taudul,  Burmistrz  p.  Jacek  Chrulski,  radny  p.  Marek

Święcicki i mieszkanka Czarnej Białostockiej.

Do punktu 17. 

Zamknięcie sesji.

Wobec wyczerpania porządku dziennego  Przewodnicząca  Rady zamknęła  sesję,  dziękując

uczestnikom za udział w obradach. 

Obrady zakończono o godz. 14:45.

Pełen zapis obrad (ścieżka dźwiękowa) dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej

Gminy Czarna Białostocka  w zakładce:  Strona główna Rada Miejska  VIII  kadencja  

Nagrania z sesji RM.

(https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-miejska/viii_kadencja/nagrania_z_ses

ji_rm/). 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła Bożena Kucharewicz, Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej i informacji

publicznej.

Przewodnicząca Rady

Urszula Taudul
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